
RM.0012.6.23.2013
PROTOKÓŁ Nr 23/2013

z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 
VI kadencji 

odbytej w dn. 13 maja 2013 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XXIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej, Pan Sławomir Bogucki. Powitał on wszystkich zebranych Radnych i przedstawicieli  

władz samorządowych,

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Bogucki;
– na sekretarza XXIII sesji powołana został radny, Pan Mariusz Śmigiel;
– Pan Sławomir Bogucki odczytał porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem),

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 6 a - e

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XXIII/154/2013  w  sprawie  przyjęcia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

Dyskusji nie było, radni przystąpili do głosowania.

Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała 

Nr XXIII/154/2013 została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXIII/155/2013 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty.

Dyskusji nie było, radni przystąpili do głosowania.

Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała 

Nr XXIII/155/2013 została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XXIII/156/2013  w  sprawie  terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

- Pan Tomasz Paradziński zapytał: „Czy można uiszczać opłaty za cały rok z góry?”

- Pan Sławomir Bogucki: „Myślę, że jeśli nie jest to zabronione to jest dozwolone.”

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw i 0 głosów 

„wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/156/2013 została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXIII/157/2013 w sprawie wzoru deklaracji o 
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wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właściciela 

nieruchomości.

Dyskusji nie było, radni przystąpili do głosowania.

Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała 

Nr XXIII/157/2013 została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXIII/158/2013 w sprawie sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie  odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości  i 

zagospodarowania tych odpadów.

Dyskusji nie było, radni przystąpili do głosowania.

Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała 

Nr XXIII/158/2013 została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

-  Pan Tomasz  Paradziński  wniósł  interpelację  o naprawienie  ubytków w jezdni  na zjeździe  do 

ośrodka zdrowia w Nowej Wsi.

- Pan Mirosław Skonieczny: „Niebawem będzie w naszej gminie przeprowadzane kompleksowe 

naprawianie ubytków dróg i będę o tym pamiętał.”

-  Pani  Arleta  Petek  wniosła  interpelację  o  to  aby  na  ul.  Kościuszki  i  Placu  Sienkiewicza 

spowodować aby kierowcy parkowali tylko po jednej stronie ulicy. Powiedziała, że Pan Domański 

poinformował ja, że nie można tam wstawić znaku zakazu parkowania po jednej stronie ulicy.

- Pan Sławomir Bogucki: „Gdyby zdjęto w tym miejscu znak strefy zamieszkania wówczas byłoby 

możliwe wstawienie tam znaku zakazu parkowania po jednej ze stron ulic.”

- Pan Arkadiusz Rybak: „Nie można tam wstawić znaku informującego o tym, ze parkować mogą 

tylko mieszkańcy bo znajdują się tam sklepy.”

- Pan Sławomir Bogucki: „W takim razie należy dodać informację, że parkować mogą także klienci 

sklepów.”

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, że w fatalnym stanie jest droga do cmentarza w Połajewie. 

Ludzie toną na niej po kostki w błocie.

- Pan Sławomir Bogucki zapytał co dzieje się w sprawie skargi Pana Gralaka?

- Pan Jarosław Waszak: „wszczęto w sprawie postępowanie administracyjne.”

-  Pan  Krzysztof  Żak:  „Co  dzieje  się  w  sprawie  rozgraniczenia  gruntów  obok  cmentarza  w 

Piotrkowie Kujawskim?”

-  Pan  Mirosław  Skonieczny:  „Tam  rozgraniczenie  nie  jest  konieczne.  Pan  Wielkopolan  jest 

właścicielem gruntów, na których prowadzi działalność gospodarczą, częściowo ma on działalność 
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na gruntach należących do spółki  warszawskiej,  ale  nie  jest  to  nasza sprawa tak naprawdę. To 

spółka powinna się upominać o swoje prawa a nie urząd. Tam gdzie stoi kiosk Pana Kaszubskiego 

to nasz grunt. Nie widzę konieczności rozgraniczania działek bo to nie wniesie nic nowego.”

- Pan Jarosław Waszak: „Te działki są rozgraniczone.”

- Pan Sławomir Bogucki: „Czy poczyniono jakieś kroki w kwestii możliwości przyznania nagród 

dla absolwentów naszych szkół, o które ostatnio wnioskowano?”

- Pani Jolanta  Zalesińska:  „Jeśli  chodzi  o publiczne pieniądze musimy mieć regulamin przyjęty 

uchwałą. Natomiast jeśli chodzi o pieniądze prywatne to można działać bez ograniczeń.”

Ad.8

- Pan Sławomir Bogucki poinformował o treści pism, które w ostatnim czasie wpłynęły na jego 

ręce.

Ad. 9
– Pan Sławomir Bogucki po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXIII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 11.33

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                              Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                                                                 Sławomir Bogucki
                                                                                                        .........................................
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